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Mødested: Reprise Teatret 
 
Tak for et godt møde – og for værtskabet denne morgen. Levende lys, friske croissanter og varm 

kaffe – så kan vi ikke forlange mere 😊 
 
 
Her er referatet. 
 

Emne Beskrivelse Ansvarlig 

Velkomst  Michael, BIDdanmark, bød velkommen, hvorefter der var 
en kort præsentationsrunde. 
 
Dagsorden: 

1. Velkomst. 

2. Stine Grubbe arrangementet 

3. Opfølgning på aktiviteter og initiativer på sidste 

møde 

4. Påske i Holte 

5. Evt. 

 

 

 
Michael 
 
 
 
 

Fokus emner Her er de fokusområder der arbejdes med: 
 

- De mange tomme lejemål er en bekymring. Det 

frygtes at flere vil følge i den kommende tid. 

Det skæmmer i bybilledet – særligt når vi vil tilbage 

til den eksklusive og hyggelige atmosfære, som 
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Holte burde have. Vi savner endnu flere 

specialbutikker og små cafeer og restauranter. 

Det kunne være en ostehandler, slagter, 

herretøjsbutik, sund mad, Mikromejeriet, Creative 

Space osv. 

 

Vi vil gerne tættere på udlejerne – og i fællesskab 

finde løsninger til brug af butikkerne. Ideerne er 

mange, men de skal selvfølgelig stemme overens 

med ejernes ønsker. 

 

- Parkeringsmuligheder er der for få af. Og de der er 

tæt på butikkerne, er ofte optaget af 

langtidsparkerende pendlere og beboere. 

Kortet nedenfor er en oversigt over kommunalt 

ejede pladser – bruger vi dem alle? 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
Tommy, Michael 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Aktiviteter   

 Arrangement med Stine Grubbe 
Læs mere om Stine Grubbe: https://www.stinegrubbe.dk/ 
 
Holte Handelsforening, Centerforeningen Holte 
Midtpunkt, og NREP (Ejer af Holte Midtpunkt) er gået 
sammen om at betale for at få Stine Grubbes oplæg. 
 
Michael har lavet invitation, som sendes til Eva, Bettina, 
Kim og Hans. Disse uddeles til butikkerne – og sendes per 
mail med lidt ekstra tekst omkring initiativet. 
 
Lægges på FB 

 
 
 
 
 
 
 
 
Eva, Bettina, Kim, Hans 
 
 
Tommy 

https://www.stinegrubbe.dk/
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Michael modtager tilmeldinger og orienterer Tommy 
 
Vi får brug for lidt sukker til de butiksdrivende, som har 
været på arbejde hele dagen – Kim undersøger med sine 
leverandører. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tommy, Michael 

 Udvide et bylivsmøde til et socialt arrangement 
Skal vi udvide et af vores kommende møder med en tur i 
biografen fx? 
 
OPDATERING: 
 
Skal vi tænke stort – og tænke bredt? 
 
Holtedagen – kan Bylivspuljen gøre det gratis for 
butikkerne at deltage? 
 
Erhvervsforeningen med på næste møde?  
 

 

 Loppemarked 
 
Kan vi øge samarbejdet? Have åbent samme dage osv.? 
 
Kan vi tydeliggøre skiltning? 
 
15/4 – 15/10 alle søndage. Over 120 stande… 
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Kan vi ”udnytte” den store trafiktilstrømning? 
 
Holte Vinlager – arrangementer med Fiskemanden? Kan 
det kombineres? 
 
Inviter Adam med. 
 
Skal vi lede folk rundt – evt. med beach flag, fakler eller 
andet? 
 
Madvogne?  
 
Strøm? 
 
Der er musik på markedet.  
 
Lave et spisekort – alle restauranter har en ”Lunchbag” på 
dagen. Evt. som banner. 
 
Emmerys 
Lagkagehuset 
Pizza 
Homemade 
Den hvide elefant. 
m.fl. 
 
Praktik – hvor skal vi placere tingene? Vendes næste gang. 
 
Frisk ide: 
Kunne det flyttes til den anden parkeringsplads? Tættere 
på de øvrige butikker? 
 

 
 
Michael 
 
 
 
Tommy, Henrik 

 Byrum langs Holte Stationsvej (og rundkørslen) 
 
Eva havde lavet et fint oplæg på udnyttelsen af 
”lommerne” ned langs Holte Stationsvej.  

 
 
Eva 
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Bo Frank Mærkedal (Lokal anlægsgartner) fortalte omkring 
udviklingen fra arrangeret beplantning til biodiversitet. 
Sidstnævnte er super flot når det blomstrer, men… der 
skal mere til… For resten af tiden kan det se rodet ud. 
 
Vi bør kigge på de plantearealer vi allerede har. For her 
skal vi ikke tage hensyn til rørføring og andet. 
 
De grønne basisarealer bør altid være grønne – det er ikke 
tilfældet i Holte i øjeblikket. 
 
Det ligner at man har plantet efter hvad der fylder mest – 
men koster mindst. 
 
Mulig indsats: 
 
Daglig forskønnelse – drift og vedligeholdelsesmæssigt kan 
vi i fællesskab lave et oplæg, der er lignende det 
nuværende (basisgrønt). 
 
Der vil derfor være to budgetter: et etableringsbudget og 
et drifts- & vedligeholdelsesbudget 
 
Dertil kommer eventuel Eventbaseret begrønning. 
 
Eks. Fashion Week – i Prinsessegade KBH – Københavns 
største byhave. 
 
”Moderne Korsbæk” – vi må ikke fremstå støvede. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bo 
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Arbejdsgruppe: Bettina, Eva, Bo og Jonas arbejder videre i 
forhold til et oplæg. Tommy sikrer god dialog med 
Mohammed – så vi undgår faldgruber. 
 
Opdatering på næste møde. 
 

Bettina, Eva, Bo, Jonas 
 
Tommy 
 

 Årshjul og arrangementer 
Vi drøfter på næste møde, hvordan vi skaber overblik over 
byens aktiviteter, samt hvordan vi kan bidrage til 
hinandens og gøre dem større. 
 
Første mindre aktiviteter blev nævnt: 
- Påske 
- Venindeaften 
- NOBL holder flere arrangementer, som andre muligvis 
kan byde ind på. 
- Holtedagen 
 

 

 Fælles markedsføring 
Vi drøfter på næste møde, om der er grobund for fælles 
markedsføring mellem Holte Handelsforening, 
Centerforeningen/NREP – for en tydeligere profil af Holte. 
 
SoMe, influencere mv. 
 
Annoncer, bannere etc. 
 
 

 

 Tunnelen  
 
Der er nu kommet lys i hele tunnelen igen. Tak til 
Rudersdal Kommune. 
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Skal vi kigge på, om vi kan bruge de gamle skilteholdere til 
wayfinding? 
 

 
 
Måske NREP kan/vil ”byde velkommen”, når man rammer 
Holte Midtpunkt?  
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Evt.  

 
 
 

Fra Rudersdal 
Kommune 

Følg med her: 
Referater fra alle bylivsnetværk lægges op her: 
https://www.rudersdal.dk/mere-byliv 
  
Pulje til kulturarrangementer: 
https://oplev.rudersdal.dk/tilskudtilkulturaktiviteter 
 
Er der spørgsmål til kulturpuljen, så kan Merete Arnoldi 
kontaktes på mear@rudersdal.dk eller 72685628 
 

 

Næste møde  12. marts kl. 18.00-19.30 hos Reprise Teatret 
 
Dagsorden: 

- Velkomst. 

- Fælles markedsføring (Holte Handelsforening, 

Centerforeningen/NREP). 

- Loppemarked – samarbejde og involvering af den 

øvrige handel. 

- Holtedagen 

- Evt. 

 

 
 
 

Møder 2024 Møder 2024: 
 
9. april 

Sted: Reprise Teatret 
Kl. 8.00-9.30 

 
 
 

https://www.rudersdal.dk/mere-byliv
https://oplev.rudersdal.dk/tilskudtilkulturaktiviteter
mailto:mear@rudersdal.dk
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Yderligere datoer tilføjes snarest 
 

 
Venlig hilsen 
Michael Moos Møller 
Partner 
BIDdanmark 
 
michael@biddanmark.dk 
22 24 42 42 (Send gerne sms) 

mailto:michael@biddanmark.dk

